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ADMINISTRAÞIA BIDEN DUCE RIDICOLUL PE
CELE MAI ÎNALTE CULMI ALE CIVILIZAÞIEI ªI
PROGRESULUI

Recesiunea nu existã
fãrã aprobare
de la Casa Albã

R
idicolul este bariera de ultimã
instanþã a oricãrui regim politic.
Valoarea tuturor declaraþiilor ºi
programelor de “dezvoltare”,

indiferent de gradul lor de promovare,
este redusã instantaneu la zero
când ridicolul acestora devine
evident chiar ºi pentru cei mai
obtuzi, opaci ºi idioþi susþinãtori
ai unor politruci lipsiþi de orice
demnitate.

În acest stadiu a ajuns admini-
straþia “condusã” de Joe Biden,
aºa-numitul preºedinte al State-
lor Unite ale Americii.

Cu câteva zile înainte de publicarea
datelor preliminare pentru T2 2022, ofi-
cialii de la Washington, în frunte cu Se-
cretarul Trezoreriei, care ºi-a dezvãluit
analfabetismul economic încã de când
era preºedintele Federal Reserve Bank of
San Francisco ºi apoi din calitatea de
preºedinte al Federal Reserve, au început
sã transmitã agresiv mesajul cã douã tri-
mestre consecutive de contracþie a Pro-
dusului Intern Brut, definiþia acceptatã a

recesiunii tehnice, nu este recesiune. Nu
conteazã cã definiþia apare în toate
tratatele ºi manualele de economie.

Pe site-ul Casei Albe a fost publicat
un material explicativ cu titlul “Cum de-

terminã economiºtii dacã econo-
mia se aflã în recesiune?”, unde
se aratã cã “deºi unii susþin cã
douã trimestre consecutive de
scãdere a PIB-ului constitute o re-
cesiune, aceasta nu este nici defi-
niþia oficialã nici modul în care
economiºtii evalueazã starea
ciclului economic”.

“Aº fi uimitã dacã NBER va
declara cã ne aflãm în recesiune, chiar
dacã avem douã trimestre de creºtere ne-
gativã”, a declarat Janet Yellen, conform
unei ºtiri Bloomberg.

National Bureau of Economic Re-
search (NBER) este o organizaþie non-
profit de cercetare economicã, ai cãrei
membri sunt economiºti de prestigiu nu
doar din SUA, ci din întreaga lume, ºi
este “arbitrul” recesiunilor din SUA.

(continuare în pagina 4)

DECIZIE GUVERNAMENTALÃ PRIVIND
EVACUAREA OBLIGATORIE

Zelenski face apel
la populaþie sã
pãrãseascã regiunea
Doneþk
l Zelenski: ”Noi nu suntem Rusia, fiecare viaþã este
importantã pentru noi”

Autoritãþile din Ucraina au emis o de-
cizie privind evacuarea obligatorie a po-
pulaþiei din regiunea Doneþk, iar
preºedintele Volodimir Zelenski face
apel la populaþie, mai ales la familiile cu
copii, sã pãrãseascã zona. ”Noi nu sun-
tem Rusia. De aceea, fiecare viaþã este
importantã pentru noi”, a transmis
preºedintele ucrainean.

Zelenski afirmã, în ultimul mesaj po-
stat pe reþelele de socializare, cã sunt sute
de mii de oameni, cu zeci de mii de copii,
în zonele în care se duc cele mai aprige
lupte: ”Mulþi dintre oameni refuzã sã ple-
ce... Dar chiar trebuie sã se facã acest lu-
cru (...) Cu cât se va face mai repede, cu
cât mai mulþi oameni pãrãsesc acum re-

giunea Doneþk, cu atât mai puþini oameni
vor avea timp armata rusã sã ucidã. Prin
urmare, dacã aveþi ocazia, vã rog sã vor-
biþi cu cei care încã mai rãmân în zonele
de luptã din Donbas. Vã rugãm sã-i con-
vingeþi cã este necesar sã plece, mai ales
dacã sunt familii cu copii. Dacã aveþi
posibilitatea de a ajuta persoanele
strãmutate, faceþi-o”.

Acesta a precizat cã existã o decizie
guvernamentalã privind evacuarea obli-
gatorie din regiunea Doneþk.

”Totul este în curs de organizare.
Sprijin total, asistenþã totalã - atât logisti-
cã, cât ºi plãþi.

E.O.

(continuare în pagina 12)

Industria de software ºi electronicã
- unul dintre principalele motoare
ale economiei

I
ndustria de software ºi electro-
nicã este unul dintre principale-
le motoare ale economiei rom-
âneºti, iar sprijinirea în conti-
nuare a acestui sector va impul-
siona ºi mai mult dezvoltarea
þãrii noastre. Acesta este mesa-
jul pe care l-au transmis, sãp-

tãmâna trecutã, reprezentanþii indu-
striei de software ºi electronicã din þara
noastrã, în cadrul celei de-a treia ediþii
a Conferinþei “Digitalizarea Rom-
âniei”, eveniment organizat de ziarul
BURSA.

Industria IT din România a ajuns sã
reprezinte 7% din PIB în 2021, cu-
noscând o dezvoltare acceleratã în ulti-
mii ani ºi în acelaºi timp devenind unul
din sectoarele cele mai importante din
perspectiva exporturilor - în acest caz ex-
portul de servicii. Reprezentanþii mediu-
lui de afaceri din acest sector au spus cã
situaþia ar fi fost chiar mai bunã dacã au-
toritãþile publice s-ar fi concentrat mai
mult pe sprijinirea start-up-urilor din IT
ºi pe inovare.

Matei Dumitrescu, membru în Consi-
liul Director al Asociaþiei Patronale a
Industriei de Software ºi Servicii
(ANIS), a afirmat cã ceea ce ar trebui sã
intereseze foarte mult autoritãþile este di-
ferenþa de potenþial dintre companiile din
tehnologie de tip start-up ºi companiile
din alte sectoare care beneficiazã de spri-
jin.

“Dacã vã uitaþi la evoluþia industriei
de IT, care este spectaculoasã - industrii-
le conexe acestei industrii IT au ajuns la
7% din PIB, o pondere mare -, creºterea
ei nu mai este atât de acceleratã, cum ve-
dem acele curbe de creºtere la

start-up-urile de tehnologie care în câþiva
ani ajung unicorni. Cu cât mai multe
start-up-uri în industria noastrã, cu atât
mai mult împingem dezvoltarea, o acce-
lerãm ºi nu avem doar o creºtere liniarã
cum avem acum. Toatã ideea este de plus
valoare, asta aduc aceste companii”, a
spus Dumitrescu, adãugând cã industria

de IT are în continuare o capacitate foarte
mare de a executa proiecte ºi dispune de
resursa umanã pentru a rãspunde nevoi-
lor pieþei.

Alexandru Borcea, preºedintele Aso-
ciaþiei Române pentru Industria Electro-
nicã ºi Software (ARIES), considerã la
rândul sãu cã guvernul a întârziat foarte

mult cu dezvoltarea acestui sector, iar
acum este necesarã alocarea de bani cã-
tre dezvoltare-cercetare-inovare pentru
ca produsele inovative ale viitorului sã
fie realizate de industria autohtonã ºi sã
fie exportate.

M.G.

(continuare în pagina 11)

ALEXANDRU BORCEA,
PREªEDINTELE ARIES:

“Companiile din
electronicã ºi
software au dublat
exporturile”

M
ediul privat de afaceri se dezvol-
tã în domeniul digital fãrã spriji-
nul Guvernului, iar acest fapt

este demonstrat de creºterea exporturilor
de produse electronice ºi IT afirmã Ale-
xandru Borcea, preºedintele Asociaþiei
Române pentru Industria Electronicã ºi
Software (ARIES).

GEORGE MARINESCU

(continuare în pagina 11)

MATEI DUMITRESCU, MEMBRU
CD AL ANIS:

“Evoluþia industriei
de IT este
spectaculoasã”

E
voluþia industriei de IT din ultimii
ani este spectaculoasã, iar creºte-
rea numãrului de start-up-uri în

acest sector ar împinge ºi mai mult acce-
lerarea dezvoltarea acestei industrii care
a ajuns sã reprezinte 7% din PIB, a afir-
mat Matei Dumitrescu, membru în Con-
siliul Director al Asociaþiei Patronale a
Industriei de Software ºi Servicii
(ANIS).

M.G.

(continuare în pagina 11)

VLAD STOICA, PREªEDINTELE
ANCOM:

”Ne propunem ca în
urmãtoareledouã-trei
sãptãmâni sã facem
un ghid pentru Codul
Comunicaþiilor”

A
utoritatea Naþionalã pentru Admi-
nistrare ºi Reglementare în Comu-
nicaþii (ANCOM) îºi propune ca,

în urmãtoarele douã-trei sãptãmâni sã re-
alizeze un ghid în care sã explice ce adu-
ce nou Codul Comunicaþiilor, a spus
Vlad Stoica, preºedintele ANCOM.

A.I.

(continuare în pagina 11)

Graficã de MAKE

Banalitatea rãului de
la Horthy la Orbán

M
odul în care afirmaþiile lui
Victor Orbán despre refuzul
militaþiei rasiale a fost per-
ceput de unii din apropiaþii

sãi, printre care ºi Honor Kelemen, tri-
mite la banalizarea râului. Or, prin „ba-
nalitatea rãului” - subtitlul ºi principala
contribuþie conceptualã a cãrþii Han-
nah-ei Arendt, Eichmann la Ierusalim -
celebra filosoafã încerca sã explice cum
nazismul ºi ideologia sa antisemitã s-au
transformat într-o rutinã birocraticã coti-
dianã care a dus la sãvârºirea fãrã scru-
pule morale a cele mai grave crime.

Încercând - dincolo de procesul nazi-
smului ca sistem criminal care era pus în
scenã la procesul lui Eichmann la Ierusa-
lim în 1963 - sã înþeleagã care a fost rela-
þia dintre acest om – aparent absolut
anost - ºi propriile sale acþiuni, Arendt

credea cã descoperise cã Eichmann îºi
abandonase „puterea de a gândi” pentru
a se supune doar ordinelor, anulând astfel
orice judecatã moralã care sã distingã bi-
nele de rãu. De aceea, actele îngrozitoare
pe care le-a comis nu sunt rezultatul rãu-
tãþii lui intrinseci, ci a „mediocritãþii”
sale - de unde ºi expresia „banalitatea
rãului”.

Iar în relaþiile romano-maghiare, ba-
nalitatea rãului a fãcut posibile crime
abominabile pe care discursul lui Orbán
de la Bãile Tuºnad le readuce – aparent
fãrã sã-ºi propunã - în actualitate. Cãci
rasismul lui Orbán trimite la cel pe care
regimul sãu l-a recuperat discret, dar
energic: Miklós Horthy. pe care prim mi-
nistrul maghiar îl omagia în 2017 ca pe
un „mare om de stat”.

(continuare în pagina 3)

În relaþiile romano-maghiare, banalitatea rãului a
fãcut posibile crime abominabile pe care discursul
lui Orbán de la Bãile Tuºnad le readuce – aparent
fãrã sã-ºi propunã - în actualitate.
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